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Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ NrXLI/2018

sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki
odbytej w dniu
12 czerwca 2018 r. od godz. 15° do godz. 1653

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Skokach.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad

XLI sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.
5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.

i sprawozdania finansowego budżetu za 2017 r.
a/ przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki i sprawozdania

finansowego budżetu za 2017 r.

b/ zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Poznaniu w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.

c/ dyskusja
d/podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.
6. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.

a/przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi
Miasta i Gminy z tytulu wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.
b/ zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy
c/zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady do sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i
Gminy Skoki za 2017 r.
d/dyskusja
e/podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
7.1) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 r.

7.2) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Skoki na 2018-2036.

7.3) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej nr 8 w budynku przy ulicy Zamkowej 11 w
Skokach wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste udziału w działce 78/2.
7.4) ustalenia dopłaty do ceny I m 3 odprowadzanych ścieków dla wszystkich taryfowych grup
odbiorców usług świadczonych przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Skokach,
7.5) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenie odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i
mieszkaniach chronionych.

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2017 Gminy Skoki.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski .

11. Zakończenie

ad.l

Otwarcia obrad XLI sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach dokonał Przewodniczący
Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa. Stwierdził, że na ogólny stan 15
radnych Rady obecnych na sesji było 13 radnych - wobec czego Rada Miejska Gminy
Skoki była prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania uchwał oraz opinii i

wniosków zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym (tj. Dz. U, z 2016r, póz. 446 ze zm.)
i Statutem Gminy Skoki (Dziennik- Urzędowy Wojewócktwa Wielkopolskiego Nr 109 póz.
2005 z dnia 27.0ó.2003r.}.

Radna Jolanta Sawińska i Radny Stanisław Janecko -nieobecność usprawiedliwiona.

Lista obecności radnych Rady stanowi zalączmk nr l do protokolu sesji Rady.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
po stwierdzeniu quorum i otwarciu powitał osobno:

" radnych Rady Miejskiej Gminy Skoki,
• Burmistrza Miasta Gminy Skoki Tadeusza Kłosa,

• Skarbnika Gminy Aleksandrę Kamińską,
• Sekretarza Gminy Biankę Gaździak,

• Radcę Prawnego Mirosławę Nowakowską,
• kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,

i pracowników Urzędu,
• przedstawicieli prasy lokalnej oraz mieszkańca miasta Skoki.

ad2

Zgodnie z rozdz. . V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad

XLI sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach powołano (dot. ustalenia, że każdy
z radnych będzie kolejno pełnił funkcję sekretarza) radnego Pawła Grabińskiego
(12 głosów za ,1 glos \vs{rzyim{jqcy się )
Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa informował, że wybrany sekretarz obrad
będzie nadzorował prowadzenie protokołu sesji i ustalał wyniki jawnego głosowania.

ad3

Sekretarz obrad XL sesji Rady radny Jerzy Dembiński informował, że protokół
z ostatniej sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono żadnych uwag i jest do wglądu

na dzisiejszej sesji Rady, a także codziennie w godzinach pracy Urzędu Miasta i Gminy
oraz na strome intemetowej Urzędu.

ad4

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa
przedstawił porządek obrad sesji Rady, a następnie zapytał o uwagi ł wnioski do
ustalonego porządku obrad sesji Rady.
Nie wniesiono wniosków o zmianę porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa poinformował, że
w związku z wej ściem w dniu 24 maj a 2018 r. tekstu j ednolitego ustawy o samorządzie

gminnym z dnia 8 marca 1990r. Dziennik ustaw z 2018 pozycja 994, projekty uchwał
przygotowane przed wejściem w życie wyżej wymienionej ustawy, a procedowane na

dzisiejszej sesji otrzymują podstawę prawną aktualnego publikatora ustawy
o samorządzie gminnym to jest : tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2018 roku pozycja
994, w miejsce poprzedniego publikatora to jest: tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2017
roku pozycja 1875.

ad5

Z upoważnienia Burmistrza Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
omówiła sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za
2017 r. Sprawozdania szczegółowo były wcześniej analizowane przez komisje Rady na wspólnych
i indywidualnych posiedzeniach komisji.
Sprawozdania stcmowiq zaiqczmk nr 2 i 3 do protokohi sesji Rady.
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Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
odczytała treść Uchwały Nr SO.-0954/40/13/Pi/2018 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu
z dnia 27,04.2018 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy

za 2017 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.

Treść Uchwafy RIO w Poznaniu stanowi zalqczmk nr 4 do protokoht sesji Rady.

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa informował zebranych, że analizy sprawozdania z

realizacji budżetu Miasta i Gminy Skoki, sprawozdania finansowego za 2017 r. radni Rady

dokonali podczas posiedzeń komisji Rady. Podczas posiedzeń komisje wypracowany opinie do
sprawozdań, które będą w dalszej obrad przedmiotem dzisiejszej sesji Rady.

)kt 5d)
W_dyskusii głos zabrali

Radna Wiesława Surdyk-Fertsch

"zapytała Burmistrza co z inwestycjami, które nie została zrealizowane w 2017 r.

Burmistrza Miasta i Gminy Skoki
odpowiadając wymienia wszystkie zaplanowane wydatki majątkowe, które nie zostały
zrealizowane w 2017 r.;

- rewitalizacja budynków dworców kolejowych w Skokach, Sławie WIkp. i w Roszkowie,
" dokumentacja przygotowawcza inwestycji drogowych,

- dopłaty do zamiany gruntów w związku z różnicą zamienianych nieruchomości,

- budowa parkingu przy ulicy Rogozińskiej w Skokach — dokumentacja,

- wykonanie kładki pieszo — rowerowej na rzece M.ała. Wełna w okolicach Orlika,

- wykonanie dokumentacji projektowych przyłączy kanalizacyjnych budynków komunalnych
na terenie wiejskich,

- rezerwa na zadanie inwestycyjne i zakupy, które wynikają w trakcie roku,

- zakup zmywarki do świetlicy w Rościnnie,

- zakup patelni elektrycznej do świetlicy w Potrzanowie.

Na zadania majątkowe związane z infrastrukturą drogową ponieśliśmy mniejsze wydatki
ponieważ do końca roku Urząd Marszałkowski weryfikował dokumentację i wnioski o płatność
dot. projektu „Budowy zintegrowanego punktu przesiadkowego w Skokach", co spowodowało,

że nie można było podpisać aneksu do umowy o dofinansowania i odpowiednio zmniejszyć plan

wydatków i dochodów. Realizacja zadania rewitalizacji dworców ma zostać zrealizowane przy

dofinansowaniu środków zewnętrznych, które w zeszłym roku nie udafo się pozyskać. Jeżeli
chodzi o budowę parkingu przy ul. Rogozińskiej są dwie wersje, rozpatiywana jest również
wersja związana z wycinką drzew, co powoduje, że temat staje się drażliwy. Opracowanie

dokumentacji przygotowawczej do inwestycji drogowych zostały zrealizowane na początku

2018 r. Zadanie związane z wykonaniem kładki rowerowej okazał się zbyt drogie
i zrezygnowaliśmy z niego. Dokumentacja projektowa przyłączy kanalizacji budynków na
terenach wiejskich oraz budowy oświetlenia w północnowschodniej części miasta będą
realizowane w roku bieżącym. Do pozostałych zadań zmieniła się koncepcja ich realizacji.

Radny Piotr Babrakowki
zapytał kiedy zostanie zakończona inwestycja budowy budynku komunalnego na ul. Polnej
i czy w tym roku zostanie zrealizowana przebudowa ul. Polnej.

Burmistrz Miasta i Gminy
- odpowiedział, że budynek ma zostać oddany do użytku w październiku. Na wysokości
budynku komunalnego ma zostać wykonana przebudowa drogi, jeśli chodzi o resztę drogi to

jesteśmy na etapie przejmowania i regulowania prawa własności gruntów.
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Radna Wiesława Surdyk - Fertsch

zapytała czy rodzinom zamieszkującym budynek dworca w Skokach przydzielone zostaną

mieszkania w budynku na ul. Polnej.

Burmistrz Miasta i Gminy Skoki
odpowiedział, że tak.

Radna Alicja Kramer

zapytała czy defibrylator AED został już umieszczony w wyznaczonym miejscu przy

targowisku i czy można z niego korzystać.

Burmistrz Miasta i Gminy Skoki
- odpowiedział, że tak.

Pracownik Urzędu Karolina Stefaniak uzupełniając wypowiedź Burmistrza poinformowała, że
w poniedziałek odbyło się szkolenie instruktażowe dla wyznaczonych pracowników Urzędu

oraz członków OSP w Skokach. Informacja o defibratorze zamieszczona została na stronie

internetowej Gminy Skoki.
Radny Jerzy Dembiński
zadał pytanie w sprawie zaległości z tytułu od osób fizycznych stanowiące ok. l .700.000 zł, czy

są to nowe zaległości, czy to zaległości powstał na przestrzeni lat, ilu to dłużników dotyczy.

Jakie Urząd podejmuje działania zmierzające do wyegzekwowania należności.
Burmistrz Miasta i Gminy
odpowiadając wyjaśnił, że Urząd podejmuje działania egzekucyjne zgodnie z przepisami prawa.
Przekazał głos Skarbnikowi Gminy Aleksandrze Kamińskiej
wyjaśniła, że kwota powstałej zaległości dotyczy głównie sześciu dhiżników i obejmuje okres
zadłużenia już od 1998 do 2018 r. Kwoty zadłużenia poszczególnych dłużników:
- 141.063,90zł

-58.191,00 zł

-31.741,46 zł

- 435.210,90 7\
-421.031,47 zł

- 342.015,00 zł.

Łączna kwota zaległości tych sześciu dłużników wynosi 1,429.253,73 zł, gdzie odsetki
stanowią 992.201,00 zł. Wobec każdego dłużnika prowadzone jest postępowanie egzekucyjne,

niestety w przypadku tych dłużników nie jesteśmy jedynymi wierzycielami, co właściwie
uniemożliwia skuteczne ściągnięcie należności.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
zapytał na co zostały przeznaczone środki z pomocy finansowej dla Powiatu Wągrowieckiego

na przebudowę ul, Antoniewskiej w Skokach, ponieważ w zeszłym roku to zadanie nie zostało

zrealizowane.

Burmistrz Miasta i Gminy Skoki
wyjaśnił, że powiat odstąpił od realizacji tego zadania i środki z tej inwestycji przeniesione
zostały również na pomoc powiatowi w przebudowie ulicy Zamkowej i Parkowej w Skokach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa
zapytał czy przebudowa ul. Parkowej zostanie zakończona do końca tego tygodnia.

Burmistrz Miasta i Gminy Skoki
odpowiedział, że tak.

Rada Miejska Gminy Skoki
podjęła ,13 głosami za -jednogłośnie /
U_chwalę_nr XLV322/2018
w sprawie zatwierdzenia sprawozdanie finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.
Podjęta Uchwala stanowi za}qczmk nr 5 do protokohi sesji Rady.

ad6

L'
iA<-'"



pkt 6 a)

W imieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jerzy Dembiński odczytał opinię Komisji
Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta l Gminy Skoki za 2017 r. oraz uchwałę Komisji
Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Skoki
absolutorium.

Opinia Komisji Rewizyjnej wraz z nchwafcf stanowi kolejno załącznik nr 6 do protokoht
sesji Rady.

pkt 6b)

Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska

odczytała treść Uchwały Nr SO.-0955/36/I3/Pi/2018 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu
z dnia 6 czei'wca2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Miasta
i Gminy o udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Skoki absolutorium za 2017 r.
Treść Uchwały Składu Orzekajqcego RIO w Pozmmiu startowi załącznik nr 7 do protokołu

sesji Rady.

pkf 6c)
Przewodniczący stałych komisji Rady przedstawili opinie do sprawozdania z
wykonania budżetu Miasta! Gminy Skoki za 2017 r.:

l. Maria Kozłowska - przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej,

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego
Komisja analizując sprawozdanie skupiła się szczególnie na realizacji dochodów
i wydatków budżetu w 2017 r. w działach dot. rolnictwa i leśnictwa, gospodarki

komunalnej, gospodarki mieszkaniowej, transportu, ochrony środowiska,
bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej.

Członkowie Komisji analizując sprawozdanie stwierdzili, ze realizacja budżetu miasta
i gminy za poprzedni rok przebiegała zgodnie z uchwałami Rady

i zarządzeniami Burmistrza dot. budżetu.

Komisja realizację budżetu oceniła pozytywnie-jednogłośnie.

2. Alicja Kramer - zastępca przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu

i Rekreacji

Członkowie Komisji stwierdzili, że realizacja budżetu miasta i gminy za rok ubiegły
przebiegała prawidłowo, zgodnie z uchwałami Rady dot. budżetu i zarządzeniami

Burmistrza w sprawie wprowadzanych zmian budżetowych w ciągu roku budżetowego.
Komisja dokonała analizy i oceny inwestycji realizowanych w 2017 roku.

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego daje podstawę

do stwierdzenia, że Burmistrz Miasta i Gminy Skoki zabiegał w 2017 r. o pozyskiwanie

funduszy zewnętrznych, w tym również na oświatę. W 2017 r. pozyskano między
innymi środki na realizację projektu pn. "Skok do wiedzy w Szkole Podstawowej

w Skokach . W ramach projektu zrealizowano:

zajęcia poszerzające kompetencje kluczowe uczniów oraz właściwe

postawy/umiejętności niezbędne na rynku pracy,

- szkolenia dla nauczycieli z zakresu nauczania metodą eksperymentu;

oraz działania zmierzające do poprawy warunków dydaktycznych uczniów poprzez
doposażenie pracowni przedmiotowych.
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W 2017 r. realizowano również projekt pn. „Gimnazjalista z Pasją - kompleksowe

wsparcie uczniów gimnazjów w wyborze optymalnych ścieżek edukacyjnych
i zawodowych".

Realizację budżetu Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji oceniła

pozytywnie -jednogłośnie.

3.JerzyDcmbmski -przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji

Komisja analizując sprawozdanie z wykonania budżetu MIASTA I GMINY SKOKI za
2017r. omówiła dochody i wydatki według działów budżetowych. Przeanalizowała

wykonanie wydatków na poszczególne zadania majątkowe, szczególną uwagę zwróciła

na zaległości podatkowe od nieruchomości oraz jakie środki zostały podjęte aby je
wyegzekwować od dłużników. Komisja na posiedzeniach na bieżąco oceniała realizację

inwestycji wykonywanych w 2017r.
Z analizy sprawozdania z wykonania budżetu MIASTA I GMINY SKOKI za 2017r.
wynika, iż zaplanowane zadania w budżecie na ten rok wraz z wprowadzonymi
zmianami w trakcie roku budżetowego zostały wykonane.
Członkowie komisji stwierdzili, że realizacja budżetu MIASTA I GMINY SKOKI w
2017r. przebiegała prawidłowo, ocenili pozytywnie wykonanie budżetu, nie zgłaszając
uwag i wniosków.
Obrady sesji opuścił Radny Arkadiusz Sommerfeld.

pkt 6d)

Zbigniew Kujawa Przewodniczący Rady
zabierając głos mówił, ze Burmistrz wywiązał się z zaplanowanych zadań inwestycyjnych

i zrealizował je w takim zakresie jak zaplanowała je Rada Miejska Gminy Skoki.
W roku 2017 wydatkowano na inwestycje 10.084.552,56 zł, co uważa za duży sukces.

Współpraca między organami gminy układa się dobrze. Zadania realizowane są

rozważnie i wyczuciem czasu.

>kt 6e]

Rada Miejska Gminy Skoki
podjęta( 12 głosami za, 3 radnych nieobecnych^
Uchwalani- XLI/323/2018
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Skoki za 2017 r.

Podjęta Uchwala stanowi załqczmk w 8 do protokohi sesji Rady.

Przewodniczący Rady Zbieniew Kulawa

- pogratulował w imieniu własnym ł radnych Rady Burmistrzowi Tadeuszowi Kłos

otrzymania absolutorium i życzył kontynuacji owocnej pracy na rzecz Gminy Skoki
i jej mieszkańców.

Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos

- zabierając głos dziękował radnym Rady Miejskiej Gminy Skoki za otrzymane
absolutorium. Dziękując Radzie mówił, że to absolutorium to zasługa wzajemnego

zrozumienia i dobrej współpracy z radnymi. Gdyby nie dobra współpraca, to by takich

wyników realizacji zadań nie było. Wspólna praca jest sukcesem nas wszystkich.
Szczególnie burmistrz Tadeusz Kłos dziękował pracownikom Urzędu, bez których nie

udałoby się zrealizować planowanych przedsięwzięć.
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Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
ogłosił 5 minutową przerwę w obradach.

Po przerwie obrady Rady zostały wznowione. Stan radnych obecnych nie zmienił się

i nadal wynosił 12 radnych obecny .

punkt 7.1)
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska z upoważnienia Burmistrza

Miasta i Gminy Tadeusza Kłosa

- omówiła projekt uchwały i wskazała, że dochody budżetu Miasta i Gminy Skoki zwiększą się
o kwotę 131.435.78 zł, wyniosą po zmianach 50.210.342,85 z\. Wydatki zwiększone zostania

kwotę 193.139,00 zł i po zmianach wyniosą 56.581.594,89 zł. Deficyt budżetu w kwocie
6.371.252.04 zostanie pokryty przychodami z tytułu wolnych środków i kredytów.

Szczegółowo przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Po wysłuchaniu opinii stałych komisji Rady i braku dyskusji
Rada Miejska Gminy Skoki
p o d j ę ł a( 12 głosami za, 3 radnych nieobecnych^
Uchwałę_Hr XLI/ 3M/2018
w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 r. Podjęta Uchwaia
stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji Rady,

punkt 7.2)
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska z upoważnienia Burmistrza
Miasta i Gminy Tadeusza Kłosa
omówiła projekt uchwały i wskazała, że zmienia się treść załącznika nr l i 2 do uchwały nr
XL/312/ 22018 Rady Miejskiej Gminy Skoki z dnia 10 maja 2018 r. w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skoki na lata 2018-2036 r. Relacja zrównoważenia
wydatków bieżących przewyższają wydatki bieżące w wysokości od 715.717,32 zł do
5.394.456,00 zł. Projekt uchwały szczegółowo omówiony był na wspólnym posiedzeniu
Komisji Rady.
Po wysłuchaniu opinii stałych komisji Rady
Rada Miejska Gminy Skoki
po d j ę l a( 12 głosami za, 3 radnych nieobecnychj
Uchwale Nr XLI/325/2018
w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta

i Gminy Skoki na 2018-2036. Podjęta Uchwala stanowi zalączmk nr 10 do protokołu sesji.
Rady.

punkt 7.3)
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Adrianna Urbaniak
omawiając projekt uchwały wyjaśniła, że najemca lokalu mieszkalnego nr 8 w wielorodzinnym
budynku mieszkalnym położonym w Skokach przy ulicy Zamkowej 11 wystąpił z wnioskiem o
wykup tego lokalu. Przy sprzedaży lokalu mieszkalnego pierwszeństwo w jego nabyciu
przysługuje osobie, którajest najemcą lokalu mieszkalnego, a najem został nawiązany na czas
nieoznaczony.

Rada Miejska Gminy
podjęła (12 głosami za, 3 radnych nieobecnych^
Uchwalę _Nr XLI/ 326/2018

l-^



w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej nr 8 w budynku
przy ulicy Zamkowej 11 w Skokach wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste
udziału w działce 78/2. Podjęta Uchwała stanowi zalqczmk nr II do protokohi sesji.

Rady.

punkt 7.4)
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Adrianna Urbaniak

przedstawiła projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny l m
odprowadzanych ścieków dla wszystkich taryfowych grup odbiorców usług
świadczonych przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Skokach. Poprzednia uchwała

w tej sprawie obejmowała wszystkich grup odbiorców usług kanalizacyjnych na terenie

gminy, podłączonych zarówno do sieci kanalizacji obsługiwanej przez Zakład
Wodociągów i Kanalizacji jak i Aquanet SA w Poznaniu. Zatwierdzone taryfy przez

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie ustaliły ceny za odprowadzenie

ścieków w przypadku odbiorców Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Skokach
wynosi 11,15 zł/m3 brutto , a w przypadku odbiorców Aquanet SA w Poznaniu wynosi

8,24 zł/m brutto. Mając na uwadze obniżkę cen przez Aquanet SA w Poznaniu
nieuzasadnionym jest dalsze udzielenie dopłaty do ceny l m3 dla grupy odbiorców

mających umowy z Aquanetem. Natomiast w przypadku klientów Zakładu

Wodociągów l Kanalizacji w Skokach proponuje się ustalić dopłatę do l m ścieków
w wysokości 1,25 zł. Tak ustalona dopłata nie spowoduje zwyżkł oraz obniżki za

odprowadzane ścieki. Cena dla wszystkich klientów Zakładu Wodociągów i Kanalizacji
w Skokach pozostanie na tym samym poziomie, co dotychczas.

Rada Miejska Gminy Skoki
podjęła (l 2 głosami za, 3 radnych nieobecnych^)
Uchwalę _Nr XLI/ 327/2018

w sprawie ustalenia dopłaty do ceny Im3 odprowadzanych ścieków dla wszystkich

taryfowych grup odbiorców usług świadczonych przez Zakład Wodociągów i
Kanalizacji w Skokach.
Podjęta Uchwała stanowi załqczmk nr 12 do protokoht sesji Rady.

punkt 7.5)
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Robert Rogaliński
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenie
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. Zgodnie z

ustawą o pomocy społecznej gminy w drodze uchwały ustalają, w zakresie zadań
własnych, szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia
i mieszkaniach chronionych. Stąd też konieczność podjęcia uchwały w sprawie

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia
i mieszkaniach chronionych.

Rada Miejska Gminy Skoki
p o d j ę ł a(12 głosami za, 3 radnych nieobecnych^)
Uchwalę Nr XLI/328/2018

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenie odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.
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Podjęta Uchwah stcmowi zak/cznik nr 13 do protokoin sesji. Rady.

ad.8

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2017 Gminy Skoki szczegółowo

przedstawiona został na Komisji Wspólnej Rady. Do oceny nie wniesiono uwag.

Ocena stanowi załącznik nr 14 do protokohi sesji Rady.

ad.9

Interpelacje i zapytania radnych;
- nie zgłoszono interpelacji i zapytań.

ad.10

Wolne wniosła.

Radny Wiesław Nowak
poinformował, że już dwa lata temu zwracał uwagę na zagrodzenie dostępu do rzeki
łączącej jezioro Włókna z jeziorem Maciejak. Podczas posiedzenia komisji Finansów

poprosił o ponowne zgłoszenie do Nadleśnictwa Łopuchówko sprawy ogrodzenia przez

osob^ prywatną, terenu przy kanale łączącym jeziora w Potrzanowłe. Teren jest
własnością Nadleśnictwa Łopuchówko, powstałe ogrodzenie ograniczało dojście do
kanału. Nadleśnictwo podjęło skuteczne kroki wobec osoby, która ogrodziła teren i
dzięki temu w chwili obecnej nie mamy ogrodzenia.

Podziękował za zaangażowanie Kierownika Referatu Ochrony Środowiska
Krzysztofowi Mańce oraz prasie lokalnej.

ad.ll

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku obrad sesji i dyskusji Przewodniczący
Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa obrady XLI sesji Rady Miejskiej Gminy w
Skokach zamknął dnia 12 czerwca 2018 r. o godz. 16:53.

Przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy w Skokach
(Zbigniew Kujawa)

Sekretarz obrad

(Paweł Grabłński)

Protokolant

(Katarzyna Przybysz)


